

程控差动皱拢拼合缝纫机 GOA-550-12-1510



Program Controlled Differential Ruffling Lap Seam Sewing Machine GOA-550-12-1510



适用范围

适用于软体家居、办公椅等领域需要皱拢缝制的工序。

机器特点

- 通过触控屏设定两层料的皱拢密度，两层料拼缝时可实现上下层同时起皱或上、下层单独起皱，做到皱拢密度标准化。
- 在加工不带衬垫的内饰时，拼合缝和打皱操作是可以一步完成的。
- 配备自动倒缝、自动抬压脚、瞬间调节内外压脚交替量等实用功能，让缝纫工作更加轻松高效。

Application

Specifically designed for ruffled lap seam processes in industries such as upholstered furniture and office chair manufacturing.

Features

- Set the ruffle density of two fabric layers through a touch screen panel. During the sewing process, it can achieve simultaneous ruffling on both the upper and lower layers or independent ruffling on either layer, ensuring standardized lap seam density.
- When processing interior materials without padding liner, the lap seam and ruffling operations can be completed in a single step, streamlining production.
- Equipped with automatic back stitching, pneumatic presser foot lifting, and instant adjustment of alternating presser foot height practical features, etc. making the sewing process more efficient and easier.

主要参数 Parameters

送料方式: Feeding System:		交替压脚、送布牙和机针综合送料 Alternating Presser Foot, Feed Dog, and Needle Compound Feeding	
最高缝速: Max. Sewing Speed:	2000 针/分钟 2000 RPM	线芯直径: Bobbin Diameter:	φ 28mm
最大针距: Max. Stitch Length:	9mm	最大内外压脚交替量: Max. Alternating Stroke of Inner and Outer Presser Feet:	6.5mm
自动剪线装置: Auto Thread Trimming:	√	触摸控制屏: Touching Screen Control:	√
自动抬压脚: Pneumatic Auto Presser Foot Lifting:	√	DL功能: DL Function:	√
电压: Voltage:	AC 220V, 50HZ	功率: Power:	550W
		适用机针: Suitable Needle:	DPx17 18-23#
		最大抬压脚高度: Max. Presser Foot Lifting Height:	16mm
		自动倒缝装置: Auto Back Tacking Device:	√
		操作空间: Operation Space:	255 x 103mm

天津再登高智能制造有限公司

地址: 天津宝坻经济开发区天宝南环路3号B楼
邮箱: sales@getonagain.com
网址: www.GetonAgain.com

400-166-8581

Tianjin GetonAgain SM Co., Ltd.

Address: Block B, No.3, Nan Huan Road, Economic Development Zone,
Baodi, Tianjin, China. **0086-22-6035 9933**
Email: sales@getonagain.com www.GetonAgain.com

20250401